
Referat Skolebestyrelsen Korsager 16. juni 2020 

 

1. Ordstyrer 

Lea blev valgt til ordstyrer og Thomas til referent 

2. Velkommen til Marianne Lundberg og Marie Færing 

Marianne og Marie fortalte lidt om deres baggrund. Derefter tog vi en navnerunde.  

3.  korte indspark fra Peter vedr. SB-konstruktion/KKFO og elevråd 

Der skal vælges/findes en person fra forældrerådet fra fritidsdelen, der skal sidde med som forældre i 
bestyrelsen. Det er vi dækket ind af ved at Laurits er med i forældrerådet og i skolebestyrelsen. 

4. Elevråd 

 Der er ikke meget fra elevrådet. Fjernundervisningen har været meget anderledes. Det tog tid at komme i 
gang med fjernundervisningen. Opstarten blev oplevet lidt underligt – det var en alternativ oplevelse at der 
var restriktioner på hvor mange man måtte være samlet på skolen. 

5. Status på COVID-19 lige nu – og hvad der kommer til at ske 

Peter omdelte et skriv fra de fire største byer til Magnus Heunicke og Pernille Rosenkrantz-Theil. Det 
omhandler de udfordringer der er i byerne. Det er umiddelbart svært at sige præcist hvad der vil ske. Men 
som udgangspunkt er opstarten på skolen den samme som den slutter. Altså med mindre klasser for 
mellemtrin og udskoling. Der er tanker om indskoling – og hvad der er plads til jvnf. Et skriv fra Københavns 
kommune og et arkitektfirma. 

Samtidig fortalte Peter om det debatoplæg, der er sendt ud på AULA og facebook. 

Det er godt med hygiejnedelen – der er ligeledes ekstra rengøring. Så vi har markant renere skole. Det har 
betydning af man har sit eget toilet som klasse. Der vil være en klasse pc dedikeret til fraværende elever. 

Kan vi lege med begrebet fjernundervisning – så ud fra at alle elever har en skolecomputer – og se om det 
kan bruges fremadrettet. Det kan bruges på forskellige måder. Instruktion, feedback, feedforward. Det kan 
også være ”lektiecafe” hvor flere lærere dækker en vifte af fag. Der var input om man inddrog gymnasiet. 
Der er dog ikke dialog om andet end det ”praktiske”.  

Der har været en del henvendelser vedr. BOYD. Skolecomputeren er på vej langt ned i pris. Det er et sted 
hvor vi skal være opmærksom på den forskel der er på IT-udstyr fra skole-IT til BOYD-udstyr.  

Fleksibel mødetid kan der ikke gives lov til. Men evalueringen viser at det fungerer rigtigt godt. 

Indskolingen har virkelig taget et tigerspring med hensyn til selvstændighed.  

Udviklingsudvalget har talt om 

- Der skal ikke være nogen klokke mere 
- Der skal være predefinerede områder 
- Bytte rundt på spisetid/pausetid for de ældste og yngste 
- Fagdage som en større mulighed 



- Fålærerprincip 

Erfaringer generelt  

Der kom mange erfaringer omkring mere trivsel, forældre tættere på elevens/børnenes læring. Stor succes 
med sammenkobling og samarbejde mellem pædagoger og lærere. Det gælder også klubpædagogdelen. 
Der virkelig har været på og med. Klubpædagoger har været på skolen og fulgt over for 4. klasse. Det har 
været godt. Ekstremt få konflikter. Større faglighed. Man kan godt savne at lege ”på tværs af klassetrin”. 
Godt med ”klubben på skolen”. 

6. principbeslutning om organiseringen af fritidstiden 

Efter oplæg og diskussion / spørgsmål  besluttede bestyrelsen 

• Hver årgang er samlet på den samme matrikel når undervisningstiden slutter.  0.-2. årgang er på 
Syd (Skolen) mens 3. årgang er på Nord (Storegårdsvej) 

• Hver klasse får tilknyttet en klassepædagog som skal sammenhæng mellem undervisningstiden og 
fritidstiden (forventer 4-5 lektioner om ugen) – det er klassepædagogen der er primær kontakt 
mellem Nordlyset og forældrene 

• Klassepædagogen følger klassen fra 0. klasse til 2. klasse 
• De tre klassepædagoger på en årgang danner en base for årgangen, som gør at eleverne altid ved 

hvem de skal kontakte 
• Klassepædagogen for 3. klasserne bliver fast på 3. årgang og laver et fritidsmiljø som afspejler at 

børnene snart skal i klub og som samarbejder tæt med Klub Vika om overgangen 

Konklusion – vi er stadig omfattet af covid-regler. Vi fastholder en stor del af den struktur indtil videre efter 
sommerferien. 

7. planlægning af næste skoleår 

Peter omdelte fortroligt papir om den foreløbige fagfordeling.  

8. økonomi 

Der er brugt 1.000.000 kr. mere i perioden for skole/fritid i perioden fra marts. Der er ikke afregnet for det.  

9. sidste skoledag 

Sidste skoledag er onsdag med alle forholdsregler og på zoom og alle tangenter. 

10. Fælles fodslag omkring fælles arrangement 

Der er opbakning til Korsagers Venner at holde arrangement der samler alle – når vi må. 

11. Næste møde 

Ved næste møde er af længevarende karakter med fokus på spisning og hygge. 

12. personaleorientering 

Pæd lørdag med fokus på kommunikation mellem lærere, forældre, pædagoger, ledelse afholdes d. 12. 
september. Med ledelse, pædagoger og lærere. Det hele er betalt af arbejdsmiljø Kbh. Der forsvinder en 
del personale i Nord grundet overgang til KKFO.  



13. næste møde 

Status på Covid-19 og økonomi. Valg af forældre råd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


